
 
 

- 1 - 
 

Hostouňský 

zpravodaj 
 

Čtvrtletník obce Hostouň                               říjen - prosinec 2013                                       Číslo 68/výtisk zdarma                                                                                  

 

Na zasedání zastupitelstva obce se projednávalo 
 

     Ze zasedání zastupitelstva 14.10.2013 
 

 Zastupitelstvo projednalo a schválilo 

uzavření Smlouvy o energetickém poradenství a 

správě odběrných míst a odběrných zařízení pro 

spotřebu elektrické energie a zemního plynu 

navrženou poskytovatelem Energií pod kontrolou, 

obecně prospěšnou společností se sídlem Brněnská 

3883/48, 695 01 Hodonín zastoupenou Davidem 

Tejmlem. 

 Firma Energon reality s.r.o. v zastoupení 

společnosti ČEZ Distribuce podala žádost o odkup 

pozemku pod stavbou trafostanice, která byla 

realizována v rámci stavby "IV-12-6003785-

Hostouň u Prahy - p.č. 307/21 TS Polní" na 

pozemku parc.č. 307/21, jež je ve vlastnictví obce. 

Veškeré náklady spojené s realizací odkupu uhradí 

ČEZ Distribuce. Cena pozemku bude stanovena na 

základě znaleckého posudku. 

 Paní Marcela Geryková má záměr na 

pozemcích parc.č. 165/3 a 165/15 stavět rodinný 

dům. Před výstavbou rodinného domu je nutné 

vyřešit zakončení ulice Malá Alejíčka. 

Zastupitelstvo požaduje buď prodloužení místní 

komunikace ve stávající šířce až na konec pozemku 

parc.č. 165/15 (soulad s platným územním plánem 

obce) nebo zajistit prostor pro otáčení vozidel 

zřízením obratiště. V obou případech obec převezme 

pozemek do svého vlastnictví a komunikaci do své 

správy až po vybudování a zkolaudování prostoru 

pro otáčení vozidel. 

 Zastupitelstvo projednalo a odsouhlasilo 

pokračování v rekonstrukci další části hřbitovní zdi. 

Nabídková cena je 258.700,- Kč bez DPH. 

 Základní škola Hostouň podala žádost o 

zaplacení dopravy pro žáky, případně o příspěvek na 

úhradu autobusu, aby mohla se svými žáky 

navštěvovat školy v Praze nebo na Kladně. Tyto 

školy jsou zapojovány do různých mimoškolních 

programů, které souvisí s výukou a žáci mají 

možnost si své znalosti a dovednosti vyzkoušet v 

praxi. Zastupitelstvo tuto platbu odsouhlasilo.                    

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Ze zasedání zastupitelstva 18.11.2013 
  

 V obci Dobrovíz se v průmyslové zóně 

připravuje výstavba výrobní a skladovací haly pro 

firmu AMAZON o ploše cca 100 000 m
2
. V případě 

výstavby této haly dojde k velkému zatížení 

komunikací v okolí. Obec Hostouň zaslala dopis 

hejtmanovi Středočeského kraje, kde žádá, aby v 

rámci výstavby haly byly řešeny přístupové 

komunikace a průjezdná komunikace v obci 

Hostouň v ulicích Kladenská a Jenečská. 

 Zasedání zastupitelstva se zúčastnil pan 

Pavel Sovička, zástupce firmy PANATTONI a 

zastupitelům sdělil, že v rámci výstavby haly budou 

vyčleněny finanční prostředky na  

vybudování obchvatu obce Dobrovíz ve výši 45 - 50 

mil. Kč. Zastupitelé požadují zajištění bezpečnosti 
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provozu na ulici Jenečská, vybudování stezky pro 

pěší z Hostouně do Jenče a do dobrovízských hal. 

Dále zastupitelé požadují, aby autobusové linky, 

zajišťující dopravu zaměstnanců do hal, jezdily také 

přes obec Hostouň. 

 Obec Hostouň připravuje projekt na 

rekonstrukci místní komunikace v ulici Pod 

Kostelem. Zastupitelstvo projednalo možnost podat 

žádost o dotaci ze Středočeského Fondu rozvoje 

obcí a měst na rok 2014 a rozhodlo o podání této 

žádosti s tím, že obec bude tuto akci spolufinancovat 

ze svého rozpočtu ve výši minimálně 5% z 

celkových nákladů projektu. 

 Bylo zpracováno Nařízení obce Hostouň č. 

1/2013 o podmínkách spalování rostlinných 

matriálů. Úprava a projednání tohoto nařízení bude 

provedeno na příštím zasedání. 

 Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o 

poskytnutí účelové dotace na pokrytí prvotních 

nákladů a nezbytná opatření přijatá v rámci řešení 

krizové situace uzavřená se Středočeským krajem, 

výše dotace je 2.000,- Kč. 

 Zastupitelstvem byla přijata účelová 

neinvestiční dotace na pokrytí finančních nákladů 

pro jednotky sborů dobrovolných hasičů obcí 

nasazených v průběhu povodně v červnu 2013 od 

Středočeského kraje ve výši 66.000,- Kč. 

 Zastupitelům obce bylo paní Marcelou 

Gerykovou předloženo řešení obratiště na konci 

ulice Malá Alejíčka ve dvou variantách. 

I. varianta - vybudování obratiště dle návrhu; 

II. varianta - vybudování obratiště navržené dle 

platné ČSN. 

 Obratiště bude vybudováno na náklady paní 

Gerykové, po vybudování zůstane obratiště v 

majetku investora a bude sepsána dohoda o 

možnosti využívání obratiště pro dopravní 

obslužnost obce. Investorovi bude umožněno 

bezplatné napojení na kanalizační síť obce. Pro 

stavbu obratiště bude sestavena plánovací smlouva. 

Obec poskytne pro vybudování obratiště část 

pozemku parc.č. 1494/1. 

 Starosta zastupitelům navrhl, aby obec 

přispěla na dětské kolo pro Vasyla Ohara. Chlapec 

je po těžké nemoci a potřebuje speciální kolo. Výše 

daru je schválena v částce 25.000,- Kč. 

 Pan Martin Krátký předložil ceník nájmů v 

kulturním domě, který bude platit od 1.1.2014. 

Předváděcí akce, školení semináře 5.000,- Kč 

Prodejní akce    3.000,- Kč 

Výstavy    2.500,- Kč 

Svatby     2.000,- Kč 

Rodinné oslavy   1.000,- Kč 

Plesy     1.500,- Kč 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Ze zasedání zastupitelstva 16.12.2013 

  

 Paní Ladislava Brejchová podala žádost o 

finanční odškodnění za škodu, která byla způsobena 

zlomeným stromem. Tento strom se  

 

 

 

 

 

zlomil a při svém pádu poškodil střechu nemovitosti 

paní Brejchové a dále zničil 10 m plotu. Plot nelze 

opravit a je nutné jej zhotovit znovu. Náklady na 

opravu střechy činily 3.855,- Kč, náklady na 

zhotovení nového plotu jsou vyčísleny na částku 

40.000,- Kč. 

 Zastupitelstvo tuto žádost projednalo a 

rozhodlo odškodnit paní Ladislavu Brejchovou 

částkou 40.000,- Kč. 

 Zastupitelstvu byl předložen návrh rozpočtu 

na rok 2014 Pan Ondřej Hroník nesouhlasí s částkou 

150.000,- Kč na střechu sokolovny. Vysvětlení 

starosty - tato částka je financována z výtěžku 

provozu výherních hracích automatů. Dále 

zastupitelstvo trvá na proplácení jednotlivých faktur 

TJ Sokola Hostouň, finanční prostředky nebudou 

posílány na účet TJ Sokola Hostouň. 

Plán akcí na rok 2014: 

 
Vážení a milí čtenáři, 
Hostouňský zpravodaj vychází  již sedmnáct let. Za tuto 
dobu skoro vůbec nezměnil svoji grafickou podobu. Po 
delší úvaze jsem dospěla k závěru, že je již čas na nějakou 
změnu, a proto Vám toto číslo předkládám v novém 
grafickém pojetí. 
Všem  Vám přeji příjemné a pohodové vánoční svátky a  
vykročení do roku 2014 ve zdraví, s láskou a optimismem a 
těším na Vaše další příspěvky do našeho zpravodaje. 

Šárka Hůlová 
redaktorka Hostouňského zpravodaje 
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chodník podél ulice Jenečská 

rekonstrukce ulice Pod Kostelem 

hřbitovní zeď - pokračování rekonstrukce 

revitalizace Sulevického potoka 

 V lednu 2014 bude zahájena realizace 

přeložení kabelu elektřiny v ulicích Hájecká a 

Lipová. Obec zároveň vybuduje nové veřejné 

osvětlení a provede uložení rozvodů místního 

rozhlasu do země, budou realizovány nové 

chodníky. S touto akcí není počítáno v rozpočtu na 

rok 2014, protože nejsou ještě známy náklady na 

tuto akci. Obec bude spolupracovat s firmou, která 

bude provádět přeložení el. kabelů do země, obec na 

této firmě nebude požadovat uvedení chodníků do 

původního stavu, ale obec bude požadovat finanční 

prostředky, které by na toto byly vynaloženy, a 

následně obec vybuduje nové chodníky. 

 Zastupitel Jiří Petrík požaduje do plánu akcí 

na příští rok zahrnout i park na Posvícenské návsi. 

Odpověď starosty - Rekonstrukce parku bude 

realizována, jestliže obec na tuto akci obdrží 100% 

dotaci. 

 Pan Martin Krátký navrhl, aby v rámci 

rekonstrukce ulice Pod Kostelem, byl chodník 

protažen kolem kostelní zdi až k přechodu v ulici Na 

Skalech. 

 Ředitelka Základní školy Hostouň Mgr. 

Milena Filikarová se obrátila na zastupitele se 

žádostí o doplacení mezd pracovnicím školy v 

celkové výši 60.000,- Kč. V letošním roce jsou třídy 

početnější, proto je deficit nižší než v uplynulých 

letech. Zastupitelstvo tuto platbu odsouhlasilo. 

 Zástupce Metropolitní kapituly u Sv. Víta 

pan Janota předložil ke jednání tuto záležitost: 

stavba objektu (bývalé kino), který je ve vlastnictví 

Metropolitní kapituly, částečně stojí na pozemcích 

obce. 

 Zastupitelé navrhují směnu pozemků. 

Pozemky obce pod budovou Metropolitní kapituly 

směnit za pozemek parc.č. 165/63. Na tomto 

pozemku leží ulice Zahradní. Tento návrh starosta 

obce projedná s Metropolitní kapitulou u Sv. Víta. 

 Stavební úřad Hostivice vydal Rozhodnutí - 

změna územního rozhodnutí o umístění stavby 

"Dobrovíz - komerční zóna", Komerční zóna 

Dobrovíz - Distribuční centrum - Praha Západ. Obec 

Hostouň do tohoto řízení podala námitku 

(nevyhovující dopravní situace na komunikacích v 

obci, vybudování chodníku a zajištění dopravního 

značení na komunikacích), která byla zamítnuta. 

Obec Hostouň podá odvolání do změny územního 

rozhodnutí. 

 

 

 Vážení spoluobčané, 

jako krátké ohlédnutí bych chtěl provést zhodnocení roku 

2013 a seznámit Vás se záměry zastupitelstva obce pro 

rok 2014. Rok 2013 byl z velké části ovlivněn rozmary 

počasí, jehož důsledky se projevily i na změnách plánu 

pro tento končící rok 2013. Některá protipovodňová 

opatření budou realizována i v roce 2014. 

 Z daru Letiště Václava Havla jsme provedli 

kompletní rekonstrukci ulice Malá Alejíčka. Finanční 

prostředky od letiště pokryly náklady na kompletní 

rekonstrukci této ulice. Z dalšího finančního daru letiště 

bylo zakoupeno vybavení do kulturního domu (stoly a 

židle) a dovybavena počítačová učebna základní školy. 

Plánovaná oprava ulice U Potoka byla provedena jen 

zčásti, právě v důsledku výše zmiňovaných povodní a 

přívalových dešťů. V současné době je zpracováván 

projekt na úpravu Sulevického potoka v jeho části, která 

by měla do budoucna následky takovýchto událostí když 

ne vyloučit, tak do značné míry minimalizovat. Při této 

příležitosti je třeba poděkovat za finanční pomoc 

orgánům ministerstva životního prostředí, ale především 

Třineckým železárnám, které nám osobně předaly dar 

jeden milion korun na odstranění těchto škod. Při této 

příležitosti je třeba ocenit včasnou a významnou pomoc 

našich dobrovolných hasičů, kteří okamžitým zásahem 

při těchto událostech svým obětavým přístupem do 

značné míry snížili případné škody na majetku našich 

spoluobčanů. Částečná rekonstrukce hřbitovní zdi pak 

byla jednou z dalších činností v průběhu roku 2013. 

 Zajištění pravidelného chodu obce jako je provoz 

čističky odpadních vod, zajištění svozu komunálního 

odpadu, sběrný dvůr, úklid obce, hřbitova, provoz 

základní školy, podpora jednotlivých spolků, zdravotní 

středisko a další jsou poměrně finančně náročné a je třeba 

s nimi v rozpočtu obce počítat. 

 V poslední době je nejsledovanější událostí 

záměr společnosti Amazon na území katastru obce 

Dobrovíz vybudovat halu. Počty zaměstnanců a počet 

kamionů se v jejich informacích často značně rozcházejí. 

My, jako obec, se především obáváme nárůstu osobní 

Příspěvky zastupitelů 
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dopravy přes naši obec a z tohoto důvodu jsme i 

účastníky řízení, kde bychom chtěli na investorovi 

stavby, aby realizoval některá opatření zajišťující 

bezpečnost našich spoluobčanů (chodník podél ulice 

Jenečská, přechody pro chodce, radar, omezení rychlosti 

a další opatření), případné navýšení autobusových spojů 

linek 319 a 306 a rozšíření kyvadlové dopravy mezi 

obcemi a nádražím Jeneč. Výsledky tohoto vyjednávání 

však nejsme schopni nijak zvlášť ovlivnit. Dopisy na 

hejtmana Středočeského kraje jsme se na tyto negativní 

vlivy případné haly Amazon snažili upozornit. 

 Rok 2014 bude specifický především v tom, že v 

závěru tohoto roku proběhnou komunální volby a i z 

tohoto pohledu se snažíme naši činnost pro tento rok 

plánovat. 

 Chtěli bychom provést rekonstrukci a rozšíření 

Sulevického potoka za předpokladu, že bude zpracována 

projektová dokumentace a vydáno stavební povolení. 

Zrealizovat chodník podél ulice Jenečská a zlepšit tak 

bezpečnost chodců. Tento projekt je zpracován pro 

vydání stavebního povolení. Z našeho pohledu nejhorší 

ulici Pod Kostelem chceme taktéž rekonstruovat. Na tuto 

akci jsme podali žádost o dotaci ze Středočeského Fondu 

rozvoje obcí a měst. Dále budeme pokračovat v 

rekonstrukci hřbitovní zdi v rozsahu našich finančních 

možností. Tento náš záměr a představa platila až do 

14.12.2013. Ten den jsme se dozvěděli, že ČEZ jako 

investor plánuje přeložení vrchního vedení elektrické 

energie do země v ulici Hájecká a Lipová. Tento pro nás 

poněkud překvapivý záměr ČEZ nás nutí k tomu, 

abychom této akce využili a vybudovali ve zmíněných 

ulicích nové chodníky, nové veřejné osvětlení a přeložili 

kabel pro místní rozhlas. 

 Toto je stručné zhodnocení činnosti za rok 2013 

a představy a plán na rok 2014.  

 Závěrem mi dovolte popřát Vám krásné vánoční 

svátky, dětem bohatého Ježíška a všem společně mnoho 

štěstí a zdraví v novém roce 2014. 

Antonín Jiras, starosta 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Vážení spoluobčané, 

dovolte nám , abychom Vám popřáli krásné vánoční svátky, rodinnou pohodu, hodně dárků pod 

stromečkem a do nového roku 2014 hlavně hodně zdraví, štěstí a osobních úspěchů. 

Antonín Kejmar, místostarosta 

Jiří Vilda, místostarosta 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Vážení spoluobčané, 

opět je tu prosinec a s ním i často zmiňované bilance 

uplynulého roku. Já bych ten letošní, co se děje v naší 

obci týká, označil za pouhé pokračovaní roku 2012 bez 

větších změn v záměrech či rozhodnutích zastupitelstva 

a pana starosty. Přesto se udály i některé podstatné věci, 

které stoji za zmínku a jsou, tedy alespoň pro některé, 

zcela nepochopitelné. 

 Jedná se o realizaci nové silnice Malá Alejíčka, 

která byla naprosto zbytečná. Tato ulice dle slov starosty 

a některých zastupitelů nikam nepovede a na konci ji 

ukončí výstavba rodinného domu. Největší vtipem je 

obhajoba zastupitele pana Krátkého, který reagoval 

na listopadovém zastupitelstvu na otázku paní, která se 

ptala, proč se staví zbytečné silnice, když ve staré části 

Hostouně chybějí chodníky a lidé zde musejí mnohokrát i 

s kočárky chodit po nebezpečných úzkých silnicích. 

Reagoval takto: 

„Paní silnice byla vybudována jen díky daru letiště, cíleně 

na tento projekt …...“ ,a něco v tom směru pokud o tom 

nic nevíte, držte se zpátky. 

 To mě zvedlo ze židle a paní jsem správně 

informoval, že projekt předložil a schválil pan starosta. 

Pokud by se letišti předložil jiný, byl by také schválen…! 

Zjednodušeně řečeno, obec rozhoduje o tom, na jaký 

projekt se dar od letiště Praha použije, nikoli samotné 

letiště. Dle mého názoru se mohly tyto peníze využít 

daleko lépe. Například na výše zmíněné chodníky ve 

staré obci. 

 V letošním roce bych moc rád poděkoval těmto 

místním lidem za podporu a všímavost: 

Panu Jaroslavu Rubešovi za pohotovou reakci na 

nesmyslný požadavek výstavby střelnice v naší obci. 

Neznámému spoluobčanovi za podporu a protlačení 

žádosti o vyšší dary od letiště za výpadek hlavni dráhy a 

několikaměsíční zvýšení hluku nad naší obcí, neboť tuto 

možnost starosta od počátku bojkotoval. 

Panu Pavlu Kvasilovi za intenzivní studium investorů od 

společnosti AMAZON a jeho účast na většině jednání 

tohoto investora a okolních obcí. Naše zastupitelstvo pak 

informoval a sdělil naše možnosti, abychom nepropásli 

příležitost čerpání peněz na úpravy komunikací a jiných 

vylepšení, které investor nabízí realizovat pro 

spokojenost místních obcí. 

 Celá záležitost okolo společnosti AMAZON a 

jejích investičních záměrů je tak rozsáhlá, že mi nedá, 
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abych se jí alespoň ve stručnosti blíže nevěnoval. K naší 

nemalé smůle jde toto jednání mimo nás a to ze dvou 

důvodů. Jedním jsou špatné vyjednávací schopnosti 

našeho pana starosty a tím druhým, že se sklady mají 

stavět mimo náš katastr, i když v těsné blízkosti a 

dohledu Hostouně.  

 Já osobně jsem proti této výstavbě. Navýšení  

dopravy v naší obci za to nestojí, a to nemluvím o 

kamionové dopravě, která povede spíše k rychlostní 

silnici R6, ale o dopravě osobní, tedy dopravě 800 

zaměstnanců z a do zaměstnání, jejichž část jistě využije 

možnost mimo dálniční cesty přes Hostouň. Dále pro nás 

neplynou ani žádné finanční výhody, pouze starosti o 

bezpečnost na našich silnicích, nemluvě o kvalitě silnic 

po zvýšeném provozu...! Je třeba také připomenout 

zamítavý postoj obce Jeneč, která záměr výstavby 

AMAZONU neschválila ve svém katastru, i přesto, že 

jejich prostory byly, myslím, pro takovou výstavbu 

ideální. 

 V závěru bych Vám chtěl všem poděkovat za 

podporu i podnětné návrhy vznesené ku prospěchu 

obce. Přeji Vám klidné prožití Vánoc a mnoho štěstí a 

úspěchů v novém roce. 

Jiří Petrík, zastupitel obce Hostouň 

 

 

S novým rokem nastane změna svozového dne 

Známky na popelnice na rok 2014 je možné si zakoupit na obecním úřadě od 6. ledna 2014 a to v  

úřední dny, které jsou v pondělí a ve středu od 8,00 – 12,00 a od 13,00 – 17,00 hod. 

V lednu 2014 budou současně platit známky z roku 2013 i známky nové. 

 

 Ceny známek jsou stejné jako v roce 2013. 

zelená známka (svoz v zimě 1 x týdně, v létě 1 x za 2 týdny) 1500,- Kč 

žlutá známka     (svoz 1 x za 2 týdny celoročně)   1000,- Kč 

modrá známka  (svoz 1 x týdně jen v zimním období)  1000,- Kč 

červená známka (svoz 1 x týdně celoročně)    1860,- Kč 

bílá známka       (jednorázový svoz)         60,- Kč 

 

nájem popelnice 110 l kov  170,- Kč 

nájem popelnice 120 l plast  186,- Kč 

nájem popelnice 240 l plast  228,- Kč 

!!! OD 1.1.2014 JE SVOZOVÝM DNEM ÚTERÝ!!! 

První svoz v roce 2014 bude v úterý 7.1.2014 

 Pro žluté známky a letní svoz je to pak úterý v každém lichém kalendářním týdnu. Vyváženy jsou 

pouze popelnice označené známkami. 

Zimní období  leden až duben, říjen až prosinec 

Letní období  květen až září 

 

 

Zavedení svozu bioodpadu 
 Při platbě za známky na popelnice můžete projevit zájem o svoz biodpadu. Bioodpad by byl ukládán 

do zvláštní popelnice a počet svozů by byl až 16 krát do roka. Cena jedné nádoby na biodpad je: 

a) velká nádoba 240 l   890,- Kč 

b) malá nádoba  120 l   690,- Kč. 

Cena je včetně pronájmu nádoby. 

Informace obecního úřadu                                                                                            www.hostounuprahy.cz 
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Nezapomeňte na poplatky a další platby 
Poplatek za psa 

 V souladu s platnou vyhláškou č. 1/2011, o místních poplatcích, je pro rok 2014 ke dni 30.6.2013 

splatný místní poplatek za psa. Poplatek za psa činí ročně: 

a) za prvního psa 200,- Kč; 

b) za druhého a každého dalšího psa téhož držitele 250,- Kč. 

 Poplatková povinnost vzniká držiteli psa v den, kdy pes dovršil stáří tří měsíců nebo v den, kdy se 

stal držitelem psa staršího tří měsíců. 

Platba stočného 

 Platba stočeného za rok 2013 je splatná do 31.3.2014. Sazba je 50,- Kč/osobu/měsíc. 

Upozornění 

 

 

Základní škola                                                                                                               www.zshostoun.wbs.cz 

 

Naše první třída je samostatná 
Při zamyšlení na konci roku bývá zvykem uvádět 

čísla. Kolik kilogramů sběru naše škola sebrala, kolik 

divadelních představení jsme zhlédli, na jakých výletech 

jsme byli, a psát by se o tom dalo dost. Pro tentokrát se 

ale pokusím zamyslet  nad hodnotou obtížněji 

měřitelnou, hodnotou nejdůležitější  a nejnáročnější – 

nad prací našich školáků, nad jejich učením na základní 

škole, zejména v první třídě, kde učím. 

Kdysi nám naše  paní  učitelka  říkala: „Děti, vy si 

to možná neuvědomujete, ale učení bolí. Hodně. Ale 

když tu bolest vydržíte, zjistíte, jaká je to krása něco 

umět a jak jste  statečné, když jste všechny  ty obtíže 

překonaly.“  Bráno doslovně, kdyby měla s tou bolestí 

pravdu, musela bych každý den děti konejšit a dávat jim 

obklady. Ale já jim každý den přikládám další a další 

učení, denně odcházejí s novými úkoly, se kterými se 

musí vyrovnat - každý po  svém s ohledem na podmínky, 

schopnosti  a možnosti.  Už léta učím naše prvňáčky a 

považuji  první třídu, jakkoliv to bude znít někomu 

přehnaně, za jeden z nejdůležitějších  a nejnáročnějších  

kroků  do života člověka. Málokdo si uvědomí, že do 

školy přicházejí děti jako čistá, nepopsaná stránka a že 

teprve tady do ní začínáme psát první neohrabaná 

písmenka, tu a tam i obrácené číslice, první stránky 

vzdělanosti.   Jaké dovednosti, návyky děti získají tady, 

s takovými budou pracovat  dále.  V dalších třídách pod 

 vedením  pečlivých paní učitelek  se hodnoty navyšují a 

rozvíjejí.  Dnes a denně se děti  seznamují  s novými 

poznatky, požadavky, náročnějšími úkoly. My učitelé jim 

neslevíme vůbec nic, protože nemůžeme a ani nesmíme, 

protože tu od toho zkrátka jsme. 

 Proč to píšu? Proto, abychom se nedívali na 

školní práci dětí jako na přechodné období, jako na něco, 

co jde samo, ale abychom si cenili jejich trpělivosti a 

úsilí, jako si ceníme práce dospělých. (Dnešnímu 

druháčkovi  může  dát  stejnou námahu vypočítat příklad 

7 + 8 jako  budoucímu stavbaři vypočítat např. nosnost  

betonu.)  Abychom  se neobelhávali  tím, že škola již 

není, co bývala, že děti mají ve škole více volnosti a 

svobody a chodí si tam spíše hrát. Změnily se pouze 

metody, přístupy – ostatně bychom si ani v dnešní 

složité době s těmi dřívějšími  nevystačili - děti musejí 

zvládnout vše, co jsme museli zvládnout jako školáci my, 

ale dnes k  tomu  ještě  mnohem více. Proto bych přála 

dětem, abychom my dospělí měli respekt k jejich školní 

     Zaměstnanci firmy Amazon budou moci od 

1.1.2014 využívat smluvních autobusů firmy 

Amazon se zastávkou U Hřiště.  

    Bližší    informace včetně jízdního řádu budou 

po uzavření dohody mezi ČSAD Kladno a 

Amazonem včas zveřejněny. 

 

Obecní úřad Hostouň bude v době od 24.12.2013 

do 5.1.2014 uzavřen.  

Těšíme se na Vás první úřední den, tj, v pondělí 

7. ledna 2014. 
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práci, abychom k dětem přistupovali s důvěrou a 

trpělivostí, a to i když se třeba někdy něco nepodaří.  

A ještě přidám  i  trochu  těch  měřitelnějších  

hodnot.   

Naše první třída je samostatná, má výborné podmínky 

k učení díky nízkému počtu žáků ve třídě. Pro prvňáčky, 

kteří si budují teprve vztah ke škole, jde o velkou 

příležitost jak si vytvořit pevné základy pro další 

vzdělávání. Ve spojených třídách jsou sice ročníky dva,  

ale i tak je počet dětí optimální a žáci se úspěšně 

rozvíjejí.  Spojení dvou ročníků je obohacuje – učí se více 

samostatné práci, ale i stejně důležité vzájemné  

spolupráci a toleranci. 

Letos je součástí naší školy i oddělení  školky.  

Předškoláci poznávají prostředí školy předem a mohou 

přijít k zápisu do první třídy bez obav z neznámého 

prostředí. Těšíme se na ně.  

Závěrem  bych ráda  jménem všech pracovníků 

školy  poděkovala rodičům za spolupráci. Obci Hostouň 

za podporu školy.  Dospělým a dětem bych chtěla  za 

všechny popřát hezké  svátky, šťastný nový rok a  dětem 

navíc  k jejich hezké vesnici dostatek sněhu na hraní.   

Mgr. Helena Misařová

 

Knihovna                                                                                                                  www.hostoun.knihovna.cz 

 

Sbírání víček má smysl 
 Milí čtenáři i nečtenáři, 

naše knihovna se zúčastnila sbírky víček od PET lahví pro nemocnou Michalku. Všechna víčka z Hostouně (celkem 

sedm pytlů!!!) byla předána a nyní vám všem  ráda předávám zprávu od Michalčiných rodičů: 

„Dobrý den, chceme vám všem moc poděkovat za sbírání víček. Podařilo se nasbírat neskutečné množství 45 400 kg 

víček. Budeme tak moci Michalce pořídit nejen autosedačku a polohovací pomůcky, ale i zdravotní kočárek a další 

potřebné věci. Moc vám za to děkujeme a vážíme si vaší pomoci. Každý z vás na tom máte svou zásluhu. 

Pokud máte možnost, tak určitě sbírejte víčka zase pro další potřebné. Tahle sbírka je důkazem, že sbírat víčka má 

smysl a moc to pomůže. 

S pozdravem a přáním hezkých dní rodina Láníkova 

Na Michalčiných web stránkách budeme postupně přidávat fotky pořízených pomůcek. Také je tam více foto z odvozu 

víček.“ 

A já bych ráda navázala na tento dopis – víčka sbíráme dál, tentokrát pro nemocnou Aničku – 

www.facebook.com/vickaproanicku. 

Děkuji vám všem za ochotu a snahu. 

Knihovna změnila otevírací dobu – otevřeno máme nyní pouze ve středu, ale s prodlouženou otevírací dobou – od 

17.00-19.00 hod. Ve středu 18. 12. – otevřeno, během Vánoc  bude knihovna uzavřena. Otevíráme opět ve středu  

8. 1. 2014. 

Přeji vám všem krásné a šťastné vánoční svátky a do nového roku 2014 samé radosti a zdraví. 

Těším se na vás 

      Karolína Svatošová, knihovnice 

 
 

http://www.facebook.com/vickaproanicku
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Činnost spolků 

 

Chovatelé Hostouň zvou na výstavu 
 

Vážení a milí spoluobčané, 

blíží se kvapem konec roku 2013 a tak mi dovolte 

malou rekapitulaci naší činnosti. 

 Uspořádali jsme 28. a 29. ledna tradiční 

výstavu v Kulturním domě v Kněževsi, které se 

zúčastnilo 48 vystavovatelů. Expozice králíků byla o 

velikosti 111 klecí, klecí holubů bylo 80 a voliér 

drůbeže 23. Dále jsme se zúčastňovali okolních 

výstav v městech a obcích Hostivice, Slaný, 

Olovnice, Libčice, Rudná, Cítov a Kralupy, dále pak 

okresní výstavy v Kladně a celostátní v Lysé nad 

Labem. 

 Dále bych chtěl vyjádřit dík obecním úřadům 

v Kněževsi a v Hostouni za podporu naší činnosti. 

 Závěrem Vám všem přeji krásné svátky 

vánoční, mnoho zdraví a úspěchů v roce 2014 a ještě 

úplně na závěr si Vás dovoluji pozvat na naši další 

výstavu, která se uskuteční 25. a 26. ledna 2014 v 

Kulturním domě v Kněževsi. 

Jindřich Hlůže 

 

 

Hostouňští nadšenci 

 V minulých týdnech jsme uspořádali několik akcí: na začátku listopadu „Putování se světýlky“ – děti 

i dospělí převlečení za pohádkové bytosti putovali temným večerem pouze za svitu měsíce a mnoha 

světélek k přehradě. Tam na děti čekala hudební soutěž s Lenkou Musilovou a všemi oblíbená a očekávaná 

plovoucí koule. Vrcholem večera byl nepřekonatelný ohňostroj, za což vděčíme Lukáši Krátkému, který 

ovšem nechce být za žádnou cenu jmenován….  Děkujeme!!! Nechyběl ani dýňový koláč, čaj a nakonec i 

létající přání. 

Mikulášská 

 V sobotu 7. 12. 2013 vypukla v Kulturním domě Hostouň Mikulášská. Letošní ročník byl velmi 

úspěšný, děti krásně „spolupracovaly“ a dokonce i řada rodičů odhodila ostych a zapojila se.  

Hudební duo profesionálních muzikantů Lenka Musilová a Jan Paulík zahájili akci řadou koled, a když jsme 

se dostatečně rozezpívali, přišla na řadu i dětská pěvecká soutěž. Účast byla hojná a porota měla těžké 

rozhodování. Poté následovalo vystoupení dětské taneční skupiny TEENAGE DANCING pod vedením Nikoly 

Riškové, které sklidilo velké ovace. Scénka „Ježíšek“ navodila vánoční atmosféru a poté již mohl přijít 

opravdový Mikuláš, čerti a anděl, aby rozdali dárky pro všechny děti. 

 Děkujeme tímto Obecnímu úřadu Hostouň za finanční podporu při nákupu balíčků pro děti, 

časopisu Pastelka a dále manželům Conovým, kteří zajistili dárky pro děti a časopisy Sluníčko a 

Mateřídouška. 

Stromeček 

 Na první adventní neděli se u kostela rozsvítil stromeček, který věnovala rodina Novákova 

z Hostouně. Děkujeme moc. 

Karolína Svatošová 

 

 

 

 



 
 

9 
 

Spolek rybářů Hostouň

 V uplynulém roce 2013 pokračoval již 

sedmým rokem činnost spolku rybářů Hostouň, 

který obhospodařuje zdejší vodní nádrž v Roklích 

a sdružuje více jak 77 členů, z toho přibližně 20 

mládežníků. Kromě rybolovu a s ním spojených 

aktivit se dále tento spolek spolupodílí na 

úpravách a údržbě okolí vodní plochy a pořádá 

nejrůznější akce pro členy i širší veřejnost. 

 první událostí roku bylo 20. dubna 

zahájení sezóny, které proběhlo již tradičně 

formou rybářských závodů. Nejúspěšnější 

soutěžící získali hodnotné ceny a jak účastníci 

závodů, tak i přihlížející, využili možnosti 

bohatého občerstvení. Velmi vydařenou akcí byly 

i dětské rybářské závody, které se konaly 16. 

června. Této události se zúčastnilo mnoho 

mladých nadějí Petrova cechu, z nichž nikdo 

nepřišel zkrátka, všichni závodníci byli odměněni 

zajímavými cenami. V období letních prázdnin 

pak proběhlo "noční chytání ryb" spojené s 

posezením u ohně. 

 V následujícím roce bude tato organizace 

ve své činnosti pokračovat. Touto formou by 

všichni členové výboru rádi vyjádřili poděkování 

všem, kteří se podíleli a pomáhali při chodu 

spolku, zejména pak sponzorům a Obecnímu 

úřadu Hostouň za podporu a poskytnuté 

prostředky. 

 Všichni členové Spolku rybářů Hostouň 

vám přejí příjemné strávení vánočních svátků a 

vše nejlepší do nového roku 2014. 

Petr Kozlovcev 

 

Baráčnická obec "Sulevice" Hostouň a Dobrovíz 

informuje 

 V pondělí dne 9.12.2013 se uskutečnil v Kulturním domě v Dobrovízi koncert skupiny RANGERS – 

PLAVCI. Večer zahájil rychtář BO Sulevice pan Josef Vacovský. Uvedl skupinu a přítomným v zaplněném 

sále popřál příjemného posezení a poslechu v tomto předvánočním čase. Sál kulturního domu hezky 

provonělo jehličí a na stolech bylo nejen cukroví, ale i plápolající svíčky, které navodily příjemnou vánoční 

atmosféru tohoto večera. 

 Po pěveckém vystoupení skupiny, které sklidilo veliký potlesk, rychtář poděkoval kapele za kvalitní 

výkon, tetičkám za výzdobu sálu a popřál všem hezké vánoční svátky a mnoho zdraví v Novém roce 2014. 

Na závěr této akce zazpívala vánoční koledu tetička Eva Nováková za doprovodu přítomné skupiny. 

 Velké poděkování patří tetičce Mirce Hlůžové, která celou tuto akci zorganizovala. Dále pak 

Obecnímu úřadu Dobrovíz za pronájem sálu a laskavou spoluúčast na kulturní akci pro členy baráčnické 

obce, místní občany a občany žijící v sousedství. 
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Baráčnický poplatek na r. 2014 

 výběrčí za Hostouň: pí Vacovská Zdeňka, ul. Na Sklach 329, Hostouň, tel: 732 205 518 

 výběrčí Dobrovíz: pí Hlůžová Mirka, ul. Kladenská 322, Hostouň, tel: 312 665 096  

nebo 776 779 698 

 poplatek na r. 2014 je 70,-Kč a bude vybírán v období od ledna do dubna 2014 

 žádáme všechny členy nechť si připraví členskou legitimaci a roční poplatek; v případě nezastižení 

Vám ponecháme vzkaz s informací ve schránce. 

 

Pozvání na 68. Baráčnický ples 

29. března 2014 

  v Kulturním domě v Hostouni, od 20:00 hod.,  

  k poslechu i tanci bude hrát tradičně V-Sysém J.Vildy 

Fotogalerie Baráčnické obce 

                  ► veškeré toto nejen z plesu najdete na stránkách: www.baracnicisulevice.rajce.net 

 Přejeme Vám i všem Vašim blízkým příjemné prožití vánočních svátků a v novém roce 2014 pevné 

zdraví, mnoho štěstí a spokojenosti. Připojujeme poděkování za Vaši důvěru a těšíme se na další budoucí 

spolupráci.  

Josef Vacovský rychtář 

Hana Lehká - syndik a kronikář 

Hanka Trachtová, DiS. -  pokladní 

Jana Francírková - Majerová - fotografka 

Ing. arch. Lukáš Procházka - kulturní 

   

       

 

RRYYBBOOVVAA  MMŠŠEE  VVÁÁNNOOČČNNÍÍ    

v kostele Sv. Bartoloměje v Hostouni  

Zve vás Buštěhradský smíšený pěvecký sbor  

Datum: čtvrtek 26.12.2013 

Začátek: 16,00 hod. 

 

 

Plesová sezóna roku 

2014 

Myslivecký ples 18.01.2014 

Sportovní ples  01.02.2014 
Hasičský ples  15.02.2014 

Baráčnický ples  29.03.2014 

Všechny plesy se konají v Kulturním domě v 

Hostouni. 

  

Kulturní akce 

http://www.baracnicisulevice.rajce.net/
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    Pozvání na divadelní představení 

Dovolte, abychom vás jménem Hostouňských nadšenců a jejich přátel pozvali na divadelní představení 

HRÁTKY S ČERTEM. Uskuteční se v sobotu 11. ledna 2014 v Kulturním domě Hostouň od 16.00 hod. 

Více informací naleznete na našich stránkách www.nadsenci.estranky.cz 

 

 

 

 

Společenská rubrika 

 

K životnímu jubileu blahopřejeme !!!!! 

    

 Říjen 

Valatová Věra    75 let 

Novická Jitka     70 let 

Vršek Ladislav   65 let 

Čermáková Miloslava  60 let 

 

     

 

 

 

    Listopad 

Krátka Libuše  85 let 

Krausová Jindřiška 80 let 

Korecká Jaroslava 75 let 

Šilhanová Stanislava 70 let 

Sojka Zdeněk  65 let 

Šícha Miloš  65 let 

Jiras Jan  65 let 

Pospíšil Karel  60 let 

 

    Prosinec 

Kraus Karel  85 let 

Radostný Ladislav 70 let 

Adamec Pavel  70 let 

Špičková Milena 65 let 

Křížová Alexandra 65 let 

Pospíšil Karel  60 let 

 

  Vítáme nové občánky a blahopřejeme jejich rodičům: 

Petr Kohout 

Marek Černý 

Dominique Boháček 

 

Inzerce 

 
  

 

  

 

 

 

 

 

ZZAAKKÁÁZZKKOOVVÉÉ  KKRREEJJČČOOVVSSTTVVÍÍ  

JJAANNAA  MMIIKKEEŠŠOOVVÁÁ

šití dámských oděvů 
možnost i drobných oprav 

středa – pátek   13,00 – 17,00 hod. 
tel. 608113232 Polní 375, Hostouň  

LISA POTRAVINY 

NOVĚ OTEVŘENÁ PRODEJNA ZA OBECNÍM ÚŘADEM 

SE ŠIROKÝM SORTIMENTEM ZBOŽÍ 

    PRODEJNÍ DOBA: 

 PO - PÁ 7,30 - 12,30    13,30 - 18,00 

 SO 7,30 - 12,30    13,30 - 18,00 

 NE 7,30 - 14,00 

VE STŘEDU 25.12.2013 ZAVŘENO  

 

http://www.nadsenci.estranky.cz/
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Společně za úsporou 
Je tomu skoro rok, kdy vnikla myšlenka sloučit domácnosti do sdružené elektronické aukce pro nákup elektrické 

energie a zemního plynu. Pilotním projektem bylo město Říčany, kdy starosta Vladimír Kořen vyhlašoval na náměstí 

během vánočních trhů pro občany tuto jedinečnou možnost. V lednu a únoru lidé, kteří našli v sobě odvahu jít do 

něčeho nového, přinášeli na kontaktní místo své podklady pro zařazení do aukce. Vůbec první e-Aukce pro domácnosti 

v České republice se tak uskutečnila 13.3.2013. A výsledky byly ohromující. 

Zapojilo se 518 domácností, které tak daly dohromady objem poptávky po energiích v hodnotě 27 milionů korun. Lidé 

v Říčanech s námi ušetřili téměř 7 milionů korun. 

 

Po tomto prvním úspěchu se spustila lavina zájmu. Protože šetřit potřebujeme všichni. Od března do listopadu se tak 

do e-Aukcí zapojili lidé z 652 měst a obcí napříč Českou republikou. 

 

Pro 19 655 domácností účast v aukci znamenala úsporu více než 20 % u soutěžitelné části. 

Jistě nás všechny těší také zpráva, že Energetický regulační úřad (státní regulátor), který každým rokem nastavuje tzv. 

regulovanou část energií, což jsou poplatky za distribuci, se rozhodl od 1.1.2014 snížit za tyto ceny.  

 

Vážení občané Hostouně, vnímáme Vaše potřeby a chceme Vám tímto způsobem pomoci snížit náklady na energie. 

Využijme ke snížení cen elektronickou aukci. 

Princip aukce je sdružit malé odběratele do velké zakázky. 

Velká zakázka = zajímavá cena. 

 

Přihlásit se mohou jednotlivé domácnosti, drobní podnikatelé i bytová sdružení. Všechny se sdruží do jedné zakázky, 

stanoví přesné podmínky, které musejí dodavatelé dodržet a osloví všechny dodavatele energií na trhu, aby o „balík“ 

domácností soutěžili v on-line elektronické aukci.  

 

Tato služba je ZDARMA. 

 

INFORMAČNÍ  SCHŮZKA proběhne dne 23.1.2014 v 18:00 hod v Kulturním domě v Hostouni – rádi vám 

vysvětlíme, jak e-aukce fungují a zodpovíme Vaše dotazy  

                        

Podklady potřebné pro zařazení do e-Aukce 

- Kopie smlouvy včetně případných dodatků a všeobecných obchodních podmínek (Elektřina / Zemní plyn) 

- Kopie ročního vyúčtování (Elektřina / Zemní plyn) 

- Podepsaná smlouva mezi eCENTRE a klientem  

V termínech 6.2., 10.2. a 19.2.2014 vždy od 16:00 do 19:00 bude v Kulturním domě v Hostouni probíhat 

sběr podkladů pro zařazení do e-aukce. 

 

Více informací získáte na www.ecentre.cz a na Obecním úřadě Hostouň 

 

Neváhejte mě kontaktovat: Petra Planková 773 830 881 – partner eCentre 
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